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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DE CONSELL ESCOLAR  

A Barcelona, a les 17h 08’  del dia 17 de febrer de 2016 es reuneix, a la sala de mestres, el Consell 

Escolar de l’Escola Doctor Ferran i Clua en sessió ordinària amb el següent ordre del dia: 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

2. Presentació  i aprovació, si s’escau, de la liquidació 2015. 

3. Presentació  i aprovació, si s’escau, del pressupost 2016. 

4. Especificació d’una part de la normativa de menjador. 

5. Informació de portes obertes i preinscripció. 

6. Aprovació de la cessió d’espais pel casal d’estiu. 

7. Aprovació d’una sortida d’Educació Infantil. 

8. Torn obert de paraules: 

- Xandalls escola. 

Assistents:, Marta Vallès, Nathalie Segura, Oscar Velez , Verònica Redón, Nuria Gil, Marga Lorences, 

Miriam Mañes, Isabel Pérez, Lorena Masjoan, Teresa Tarrés i Lluïsa Serra. 

Excusen la seva assistència: Ivon Ayala , Gemma Casals , Raquel Campos, Marta Cortina i Anna 

Antona. 

 

Desenvolupament de la sessió: 

Abans d’iniciar l’ordre del dia, la presidenta presenta la Sra. Marta Vallès, que és la nova 

representant de l’AFA al Consell Escolar, en substitució de la Sra. Mabel Cervera que ha presentat la 

seva renuncia per motius personals. 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

La secretaria llegeix els acords presos a l’acta de la sessió anterior. 

Es procedeix a la votació per a l’aprovació de l’acta: 

Vots a favor: 11 

Vots en contra: 0 

Abstencions: 0 

2. Presentació  i aprovació, si s’escau, de la liquidació 2015. 

La secretaria presenta la liquidació de l’any 2015. Va exposant en primer lloc els ingressos 

obtinguts, comparant la previsió realitzada amb els ingressos reals que s’han produït. 

Seguidament presenta les despeses realitzades en les diferents subpartides, comentant la 

previsió i les despeses reals realitzades. (s’adjunta document que consta com annex 1). 

Es procedeix a la votació per a l’aprovació de la liquidació: 

Vots a favor: 11 

Vots en contra: 0 
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Abstencions: 0 

3. Presentació  i aprovació, si s’escau, del pressupost 2016. 

La secretaria, juntament amb la directora, presenten la proposta de pressupost per l’any 2016. 

Primer es presenten les entrades previstes, partint dels que es va ingressar l’any anterior. 

Després es presenten les despeses previstes.  

En primer lloc, es comenten les despeses fixes que es repeteixen cada curs i de les quals es 

preveu una continuïtat. 

Tot seguit, es comenta la proposta en relació als diners que podem invertir anualment: 

- Continuar amb la reposició d’ordinadors de forma progressiva: aquest curs arribaríem a 5 

ordinadors que serien per: 2 a P4, 2 a 4ts i 1 a 5è C. 

- Destinar 2386 € als diferents pressupostos presentats per alguns cicles i especialitats i per 

l’Equip Directiu (veure document adjunt). 

- Destinar el pressupost finalista de 5.035 € a la compra de Ipads. 

Es procedeix a la votació per a l’aprovació de la proposta de pressupost pel 2016: 

Vots a favor: 11 

Vots en contra: 0 

Abstencions: 0 

 

 

4. Especificació d’una part de la normativa de menjador. 

La presidenta comenta que, a principi d’aquest curs, el consell escolar va aprovar el nou projecte 

de menjador que incloïa , en el seu punt 7, la normativa de funcionament.  

L’AFA ha decidit introduir una petita especificació en la seva normativa, pel que fa a l’apartat de 

faltes de respecte i sancions. 

La presidenta li passa la paraula a la representant de l’AFA, Sra. Marta Vallès per a què expliqui la 

modificació proposada. 

La Sra. Marta Vallès comenta que proposen recollir en l’apartat de sancions que es seguirà el 

mateix procediment que consta a les NOFC ja que aquestes indiquen que seran d’aplicació a 

tota la comunitat educativa i en tots els espais. Esposa que quan cal aplicar una sanció, aquesta 

no depèn només d’una persona si no que està lligada a tot el centre. 

Es procedeix a la votació per a l’aprovació de la proposta de modificació de la normativa de  

menjador: 

Vots a favor: 11 

Vots en contra: 0 

Abstencions: 0 
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5. Informació de portes obertes i preinscripció. 

La presidenta comenta que la Jornada de portes obertes serà el dilluns 14 de març i es farà com 

sempre: primer una visita per l’escola i després una petita xerrada. Es comenta també que als 

diferents espais de l’escola hi haurà alumnes de sisè que faran l’explicació. 

Es demana a la representant de l’AFA que enviïn un representant per a la xerrada, així com, 

també una representant de l’empresa de menjador. 

Enguany la preinscripció es durà a terme del 30 de març al 7 d’abril. 

 

6. Aprovació de la cessió d’espais pel casal d’estiu. 

La presidenta informa que aquest curs l’AFA tornarà a cedir l’organització i gestió del Casal 

d’Estiu a l’empresa DIVER’S. 

Aquesta empresa, per tal de gestionar l’homologació i la sol·licitud de permisos i ajuts, sol·licita, 

com cada curs, l’aprovació del consell escolar en relació a la cessió d’espais per a la seva 

realització. 

Dates: 

- del 27 de juny al 29 de juliol de 2016. 

Horaris de realització de les activitats: 

- De 7.30 a 9 hores: Acollida matinal. 

- De 9 a 16.30 hores: Casal. 

Relació dels espais dels quals se n’autoritza l’ús: 

- Poliesportiu 

- Aula de psicomotricitat 

- Aula de música 

- Aula de plàstica/religió 

- Ludoteca 

- Menjador gran i petit 

- Lavabos 

- Pati 

- Pistes poliesportives 

 

Es procedeix a la votació:  

Vots a favor: 11 

Vots en contra: 0 

Abstencions: 0 
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7. Aprovació d’una sortida d’Educació Infantil. 

La presidenta comenta que una de les sortides aprovades a l’inici de curs, la del parc de Seva, 

s’ha hagut d’anul·lar ja que han tancat el parc. 

La Sra. Nuria Gil, coordiandora d’educació infantil, explica que han buscat una alternativa:  

- Anar al Parc Francesc Macià de Malgrat de Mar. 

- Data: 27 de maig  

- Aniran junts tots els nens d’educació infantil P3, P4 i P5. 

Es procedeix a la votació per a l’aprovació de la sortida: 

Vots a favor: 11 

Vots en contra: 0 

Abstencions: 0 

 

8. Torn obert de paraules: 

Tema: Xandalls escola. 

La presidenta passa la paraula a la Sra. Nathalie Segura com a persona que va proposar el tema 

al consell escolar.  

- La Sra. Nathalie vol exposar que ha rebut queixes de pares sobre el preu del xandall i també vol 

saber quan temps conviuran els dos models, antic i nou. 

- La Sra. Marta Vallès posa damunt la taula que no s’han atès les propostes de les mares 

delegades que plantejaven si calia o no un xandall d’escola, ni s’havia informat del retorn de les 

propostes, ni s’havia parlat al consell escolar. 

- La presidenta comenta que l’escola sempre havia treballat amb la hipòtesi de trobar un xandall 

de centre ja que considera que dona prestigi i identitat. També comenta que no és un tema de 

consell escolar, ja que es tracta d’una continuïtat de funcionament i no d’un canvi.  Tampoc és 

competència del consell triar el model de xandall d’escola. Explica que el fabricant anterior 

(Colex) ja havia dit que augmentaria considerablement el preu, en no demanar-ne grans estocs. 

Comenta així mateix que, tot i que el xandall és més car, tampoc s’ha incrementat tant el preu 

com s’està dient i presenta un excel comparatiu de preus. 
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SAMARRETA PANTALÓ CURT PANTALÓ LLARG DESSUADORA  XANDALL COMPLERT 
TALLES  

  

abans  ara diferència  abans  ara diferència  abans  ara diferència  abans ara abans  ara diferència  

PETITA 13€ 11€ -2 € 12€ 10,75€ -1,25€ 19€ 19,25€ +0,25€ / 25,5€ 35€ 44,75€ +9,75€ 

MITJANA 13€ 11€ -2€ 12€ 11,5€ -0,5€ 20€ 19,75€ -0,25€ / 26,5€ 38€ 46,25€ +8,25€ 

GRAN 14€ 11,5€ -2,5 € 13€ 12,25€ -0,75€ 22€ 20,25€ -1,75€ / 27,5€ 41€ 47,75€ +6,75€ 

 

Exposa que l’encariment ve donat per diferents motius: 

- La major qualitat de la roba de fabricació. 

- La distribució la fa una botiga que no te la capacitat de comprar grans estocs ni pot fer els 

descomptes que podia fer l’AFA. 

 

En relació a la convivència dels dos models, comenta que no hi ha data, es pot utilitzar el model 

antic fins que es faci malbé. 

- La Sra. Marga Lorences comenta que entén que les famílies opinin que és car. 

- La Sra. Marta Vallès exposa que li hagués agradat que a la nota a les famílies s’hagués inclòs el 

llistat de preus i una foto del xandall. 

- La Sra. Verònica Rendon opina que, efectivament, el xandall dona prestigi a l’escola. Comenta que 

li consta que s’està proposant fer enquestes i demanar opinió als pares i que per tant, caldria que des 

de l’escola s’expliqués que el model és el que és i que no hi haurà canvi i quines son les diferents 

opcions que tenen. 

La presidenta es compromet a fer un escrit explicatiu a les famílies. 

 

Tema: Anul·lació colònies. 

La Sra. Marta Vallès, en nom de les delegades i de l’AFA, llegeix un escrit en relació a com s’han 

sentit per l’anul·lació de les colònies de P5 i 4t. En resum creuen que, abans d’anul·lar-les, s’haurien 

d’haver buscat altres alternatives tal com demanaven les mares delegades. També que a les 

reunions inicials calia insistir en el valor de les colònies tal com recull el PEC de l’Escola. 

La presidenta comenta que l’escola va aplicar allò que recullen les NOFC. Comenta que és delicat 

demanar a les famílies perquè no s’inscriuen, ja que els motius poden ser molt diversos (econòmics, 

de criteri de valors,...). Les famílies que han necessitat fraccionar pagaments han pogut fer-ho ja que 
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l’escola ho ha facilitat. Exposa que tampoc volem assumir el risc de “convèncer” a ningú ja que és 

una gran responsabilitat, però que li consta que es parla a les reunions inicials. 

La Lorena Masjoan, comenta que en un mateix curs no hi ha temps material de buscar alternatives ja 

que les reserves i confirmacions s’han de fer molt a principi de curs. 

La presidenta es compromet a buscar alternatives de cara al proper curs : que l’AFA pagui autocars, 

anar només 2 dies,... 

 

 

 

ACORDS 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

S’aprova l’acta  de la sessió anterior per unanimitat dels assistents. 

 

2. Presentació  i aprovació, si s’escau, de la liquidació 2015. 

S’aprova la liquidació de l’any 2015 per unanimitat dels assistents. 

 

3. Presentació  i aprovació, si s’escau, del pressupost 2016. 

S’aprova per unanimitat dels assistents el pressupost pel 2016. 

 

4. Especificació d’una part de la normativa de menjador. 

S’aprova la modificació de la normativa de menjador en l’apartat de faltes i sancions. S’acorda 

que es lliurarà el document modificat als membres del consell escolar. 

 

5. Informació de portes obertes i preinscripció. 

... 

6. Aprovació de la cessió d’espais pel casal d’estiu. 

S’aprova la cessió d’espais pel Casal d’Estiu per unanimitat dels assistents. 

 

7. Aprovació d’una sortida d’Educació Infantil. 

S’aprova la sortida d’Educació Infantil per unanimitat dels assistents: 

Parc Francesc Macià de Malgrat de Mar. 

Data: 27 de maig  
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8. Torn obert de paraules: 

- Xandalls escola:  Es farà un escrit explicatiu a les famílies. 

- Anul·lació de colònies a P5 i 4t: Es buscaran alternatives de cara al proper curs (anar 2 dies, 

que l’AFA subvencioni autocars,...). 

 

A les 19:00h hores de la data esmentada al començament, s’aixeca la sessió, cosa que com a 

Secretària CERTIFICO, amb el vist-i-plau de la directora. 

 

 

M. Teresa Tarrés Sinfreu     Lluïsa Serra García-Fraile 

Secretària       Directora 

                                                   Segell del Centre 

 

 


